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Summary

The international commercial arbitration clause is one of the consensual and binding contracts for
both sides, and the will of the parties plays a large and important role in its formation. It has many
advantages, despite this effectiveness and positive effects, but it faces several obstacles and negatives,
especially on the country hosting the investment, in order to deprive the national judiciary of these
countries in addition to limiting it from its role , Environmental protection to impose conditions on
the foreign investor for the presence of most arbitration centers in the foreign party's country, and this
serves his interests.

Despite these negatives, it is of great importance due to its advantages in the aspect of commercial
transactions and their prosperity.
Keywords: jurisdiction, condition, arbitration, commercial, contracts, investment, the host country,
the judiciary.

Sommaire :

La clause d'arbitrage commercial international est I'un des contrats consensuels et contraignants
pour les deux parties, et la volonté des parties joue un réle important et important dans sa formation.
Elle présente de nombreux avantages, malgre cette efficacité et ses effets positifs, mais elle se heurte
a plusieurs obstacles et négatifs, en particulier sur le pays d'accueil pour Il'investissement, afin de
priver de la compétence de la justice nationale de ces pays en plus de les restreindre du rdle de
protection du cété de I'environnement pour imposer les conditions de l'investisseur étranger en raison
de la présence de la plupart centres d'arbitrage dans le pays La partie étrangére et cela sert ses intéréts.

Malgré ces inconvénients, il est d'une grande importance en raison de ses avantages dans l'aspect
des transactions commerciales et de leur prospérité.
Mots-clés : juridiction, condition, arbitrage, commercial, contrats, investissement, pays d'accueil,
pouvoir judiciaire.
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